



Kaderkasse Novartis - Resultate der Stiftungsratswahlen Management Pension Fund Novartis - Results of the Board of Trustees Election

Die Novartis AG als Stifterfirma hat in Übereinstimmung mit dem Wahlreglement von ihrem Vorschlagsrecht Gebrauch gemacht und die folgenden Personen als **Arbeitnehmersvertreter** vorgeschlagen:

In accordance with the election regulations, Novartis AG exercised its right of nomination as the funding company and proposed the following people as **employee representatives**:

Stiftungsrat Members of the Board of Trustees

DEFOND Isabelle
LEUENBERGER Matthias

Suppleant/-in Substitutes

SCHWARZ, Gabriela

Feststellung des Wahlergebnisses:

Das Wahlbüro hat zu Händen des Stiftungsrates festgestellt, dass bis zum bekanntgegebenen Stichtag, 31.03.2022, aus dem Kreise der wahlberechtigten Versicherten keine Wahlvorschläge eingereicht wurden. Die von der Stifterfirma als Versichertenvertreter für die Amtszeit vom 1. Juli 2022 bis 30. Juni 2025 zur Wahl vorgeschlagenen Personen gelten somit als gewählt.

Mit freundlichen Grüßen

Kaderkasse Novartis
Marcel Schmidt

Statement of election result:

The election office has noted for the attention of the Board of Trustees that no nominations for election had been received by the appointed date of March 31, 2022 from those eligible to vote. Those persons nominated by the funding company for election as representatives of insured members for the period from 1 July 2022 to 30 June 2025 are thus deemed to be elected.

Best regards

Management Pension Fund
Marcel Schmidt